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JUDEȚUL IALOMIȚA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI CĂZĂNEȘTI 

Nr.  5969/30.10.2023                     

             

                                                                       PROCES  VERBAL 

privind sinteza dezbaterilor ședinței ordinare a  

Consiliului Local Căzănești convocat  în data de 30.10.2023 

 
        Încheiat astăzi, 30.10.2023, în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Căzănești 

desfășurată începând cu ora 14.00 în sala de ședințe din incinta Serviciului Public Comunitar Local de 

Evidență a Persoanelor Căzănești, Aleea Parcului nr.3. 

      Proiectul ordinii de zi este cuprins în  Dispoziția de convocare nr.  359/ 24.10.2023.     

1. Aprobarea ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Căzănești din 

data de 30.10.2023; 

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Căzănești convocat 

pentru data de 28.09.2023; 

3. Proiect de hotărâre nr.70 din 04.10.2023 privind aprobarea contului de execuție a bugetului 

local al orașului Căzănești, pe trimestrul al III lea al anului 2023;  

                                                                                              Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

       4. Proiect de hotărâre nr.72 din 12.10.2023 privind convocarea adunării foștilor proprietari 

deposedați și moștenitorilor acestora care au solicitat terenuri în termenul legal în baza legilor de 

fond funciar din orașul Căzănești, în vederea desemnării a doi reprezentanți ai acestora în Comisia 

Locală pentru stabilirea dreptului de proprietate privată asupra terenurilor;             

           Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

5. Proiect de hotărâre nr.73 din 17.10.2023 pentru atestarea apartenenței la domeniul privat 

al orașului Căzănești a unor bunuri imobile şi actualizarea inventarului bunurilor imobile care 

alcătuiesc domeniul privat al orașului Căzănești, în vederea intabulării;              

           Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

6. Proiect de hotărâre nr.74 din 17.10.2023 privind aprobarea protocolului de colaborare 

încheiat între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale(MMSS) și U.A.T. Oraș Căzănești, județul 

Ialomița, în cadrul  ,,HUB de Servicii MMSS SII  MMSS”, Cod MySmis 130963;    

                                                                                              Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

       7. Proiect de hotărâre nr.75 din 18.10.2023 privind aprobarea de principiu a vânzării unui 

imobil – teren concesionat, proprietate privată a orașului Căzănești în suprafață de 552 mp, număr 

cadastral 659, înscris în Cartea Funciară nr. 20004 Căzănești în favoarea dlui. Stancu Sorin Valentin 

căsătorit cu d-na Stancu Nicoleta;                             Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

8. Proiect de hotărâre nr.76 din 18.10.2023 din 18.10.2023 privind alegerea președintelui de 

ședință pentru perioada noiembrie 2023 – ianuarie 2024              Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

       9. Proiect de hotărâre nr.77 din 18.10.2023 privind inventarierea anuală a bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al orașului Căzănești;              

                                                                                                          Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

         10. Proiect de hotărâre nr.78 din 19.10.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli al orașului Căzănești, pe anul 2023;        Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

          11. Întrebări. Interpelări. 

15.Diverse.        



 2 

           Sunt prezenți membrii Consiliului Local:      

           MIHALCEA IONEL ADRIAN - preşedinte de şedinţă  

         ANDRONACHE RODICA VIORICA                                         GRIGORESCU ADRIAN 

           DIMA  NICOLETA                                                                      DRĂGOI OCTAVIAN 

          MOICEANU ALEXANDRU                                                        DIMA AUREL 

          MOISE VICTOR                                                                           IGNAT GEORGETA 

          BĂETU ELENA                                                                            MELEACĂ VASILE 

          ANGHEL DĂNUȚ                                                                        VLAD ADRIAN                                                                                     

          Sunt prezenți toți cei 13 consilieri locali. 

 Ședința este înregistrată video.         

 La ședință mai participă, Primarul orașului Căzănești, dl. Stelian Traian, personal din cadrul 

aparatului de specialitate al primarului. 

    Președintele de ședință, dl. consilier local Mihalcea Ionel Adrian, declară deschise lucrările ședinței. 

Ședința este legal constituită.  

 

1. Aprobarea ordinii de zi a ședinței ordinare a Consiliului Local al orașului Căzănești din 

data de 30.10.2023; 

Prezintă ordinea de zi a ședinței. 

Președintele de ședință supune la vot ordinea  de zi.     

Rezultatului votului: 11 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (Băetu Elena și Vlad Adrian) 

 

Președintele de ședință comunică suplimentarea ordinii de zi cu proiectele de hotărâre: 

11. Proiect de hotărâre nr.80 din 21.09.2023 pentru aprobarea tipului de suport alimentar 

acordat preșcolarilor și elevilor din cadrul Școlii Gimnaziale Căzănești în cadrul Programului –pilot 

de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de învățământ 

preuniversitar de stat; 

                         Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

 12. Proiect de hotărâre nr.79 din 26.10.2023 privind constituirea comisiei de evaluare a 

ofertelor în vederea atribuirii contractului de servicii de catering, din anul școlar 2023-2024, în 

cadrul „Programului-pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 

de unități de învățământ preuniversitar de stat ”;              Inițiator – Primarul 

orașului Căzănești 

13. Proiect de hotărâre nr.81 din 26.10.2023 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului legal al UAT Oraș Căzănești în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ECOO 2009 să voteze favorabil la propunerea de aprobare a tarifelor pentru 

activitățile de colectare a deșeurilor generate ocazional practicate de operatorul delegat ADI ECOO 

2009 SRL în aria teritorială a A.D.I. ECOO 2009 și la propunerea de aprobare a Actului adițional 

nr.5 la Contractul de delegare nr.14/10.03.2022;                         Inițiator – Primarul orașului Căzănești 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi cu proiectele de hotărâre suplimentare. 

Rezultatului votului: 11 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere” (Băetu Elena și Vlad Adrian) 

 

2. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Căzănești convocat 

pentru data de 28.09.2023; 

Nu sunt completări sau observații cu privire la acesta. 
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Se supune la vot procesul verbal. 

Rezultatului votului: 10 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (Băetu Elena și Vlad Adrian și 

și Meleacă Vasile) 

Dl. consilier local Meleacă Vasile comunică faptul că nu va participa la vot pentru proiectele de 

hotărâre înscrise la punctul nr. (10) - Proiect de hotărâre nr.80 din 21.09.2023 pentru aprobarea tipului de 

suport alimentar acordat preșcolarilor și elevilor din cadrul Școlii Gimnaziale Căzănești în cadrul 

Programului –pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de 

învățământ preuniversitar de stat și punctul nr. (11) - Proiect de hotărâre nr.79 din 26.10.2023 privind 

constituirea comisiei de evaluare a ofertelor în vederea atribuirii contractului de servicii de catering, din 

anul școlar 2023-2024, în cadrul „Programului-pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii 

și elevii din 450 de unități de învățământ preuniversitar de stat ” pentru a evita situația conflictului de 

interese deoarece are o activitate de catering alimentar. 

 

3. Proiect de hotărâre nr.70 din 04.10.2023 privind aprobarea contului de execuție a bugetului 

local al orașului Căzănești, pe trimestrul al III lea al anului 2023;  

 Președintele de ședință menționează că proiectul de hotărâre a fost la mapă și prezentat de către 

dna. Stroe Ana, șef Birou CSTIL în cadrul ședinței comisiilor de specialitate. 

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Rezultatului votului: 10 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (Băetu Elena și Vlad Adrian și 

și Meleacă Vasile) 

 

 4. Proiect de hotărâre nr.72 din 12.10.2023 privind convocarea adunării foștilor proprietari 

deposedați și moștenitorilor acestora care au solicitat terenuri în termenul legal în baza legilor de 

fond funciar din orașul Căzănești, în vederea desemnării a doi reprezentanți ai acestora în Comisia 

Locală pentru stabilirea dreptului de proprietate privată asupra terenurilor;  

   Președintele de ședință menționează că proiectul de hotărâre s-a discutat în ședința de comisii. 

Intervine secretarul general cu precizarea că trebuie să fie propusă data și ora la care va avea loc 

adunarea. 

Dna. viceprimar Andronache Viorica spune că  comisia locală de fond funciar poate funcționa fără 

cei doi reprezentanți.  

Răspunde secretarul general că a fost înaintată la Instituția Prefectului o adresă prin care se solicită 

actualizarea comisiei, fără cei doi reprezentanți decedați și că se așteaptă emiterea Ordinului Prefectului. 

Dl. consilier local Vlad Adrian dorește să știe câți membri din partea foștilor proprietari au fost în 

comisie. 

Răspunde secretarul general că au fost 3 membri, dl. Șovăgău Gheorghe, Iancu Ion și Radu Ion. 

Dl. consilier local Vlad Adrian întreabă dacă autoritatea locală are pe cineva în vedere. 

Secretarul general explică procedura de desemnare a reprezentanților comunității locale. 

Dl. consilier local Meleacă Vasile întreabă câți membri sunt în comisia de fond funciar. 

Secretarul general răspunde că din Comisia Locală pentru Stabilirea Dreptului de Proprietate asupra 

terenului fac parte primarul, viceprimarul, secretarul general, dna. Drăgoi Niculina referent registru agricol, 

dna. Păun Rada, consilier achiziții publice și cei 3 membri din partea foștilor proprietari, din care 2 sunt 

decedați, dl. Șovăgău Gheorghe și dl. Radu Ion, aceste locuri fiind vacante. 

Dl. consilier local Meleacă Vasile este de părere că situația comisiei de fond funciar trebuie 

rezolvată, deoarece sunt multe probleme. Consideră că adunarea foștilor proprietari va fi foarte greu de 

organizat deoarece pot fi mai mult de 200 de persoane. 
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Secretarul general precizează data și ora întrunirii vor fi făcute publice prin toate mijloacele de 

comunicare existente.  

Sunt discuții între membrii consiliului local cu privire la cetățenii din localitate care au informații 

cu privire la terenurile localității și foștii proprietari sau moștenitorii acestora. 

Secretarul general, specifică faptul că s-a informat cu privire la modul în care au procedat alte 

primării și s-a oferit chiar și posibilitatea de a vota online pentru proprietarii sau moștenitorii care nu puteau 

fi prezenți fizic. 

Dna. viceprimar consideră că poate propune secretarul general o dată estimativă pentru adunarea 

foștilor proprietari. 

Secretarul general este de părere că poate fi ținută adunarea în aproximativ 2 săptămâni. 

Membrii consiliului hotărăsc data de 15 noiembrie 2023, ora 10.00. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu fixarea datei și a orei de desfășurare a Adunării foștilor 

proprietari. 

Rezultatul votului: 12 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (Băetu Elena) 

 

5. Proiect de hotărâre nr.73 din 17.10.2023 pentru atestarea apartenenței la domeniul privat 

al orașului Căzănești a unor bunuri imobile şi actualizarea inventarului bunurilor imobile care 

alcătuiesc domeniul privat al orașului Căzănești, în vederea intabulării;  

Președintele de ședință menționează că s-a discutat în comisii. 

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Rezultatul votului: 10 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (Băetu Elena, Vlad Adrian și 

Meleacă Vasile) 

 

6. Proiect de hotărâre nr.74 din 17.10.2023 privind aprobarea protocolului de colaborare 

încheiat între Ministerul Muncii și Solidarității Sociale(MMSS) și U.A.T. Oraș Căzănești, județul 

Ialomița, în cadrul  ,,HUB de Servicii MMSS SII  MMSS”, Cod MySmis 130963;    

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Rezultatul votului: 12 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (Băetu Elena) 

 

7. Proiect de hotărâre nr.75 din 18.10.2023 privind aprobarea de principiu a vânzării unui 

imobil – teren concesionat, proprietate privată a orașului Căzănești în suprafață de 552 mp, număr 

cadastral 659, înscris în Cartea Funciară nr. 20004 Căzănești în favoarea dlui. Stancu Sorin Valentin 

căsătorit cu d-na Stancu Nicoleta;  

Președintele de ședință menționează că proiectul de hotărâre a fost la mapă și s-a discutat în cadrul 

ședinței comisiilor de specialitate. 

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Rezultatului votului: 10 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (Băetu Elena și Vlad Adrian și 

și Meleacă Vasile) 

 

8. Proiect de hotărâre nr.76 din 18.10.2023 din 18.10.2023 privind alegerea președintelui de 

ședință pentru perioada noiembrie 2023 – ianuarie 2024;     

Președintele de ședință întreabă dacă sunt propuneri. 

Dna. viceprimar Andronache Viorica îl propune pe dl. consilier local Meleacă Vasile. 

Dl. consilier local Meleacă Vasile o propune pe dna. viceprimar Andronache Viorica. 

Se supune la vot propunerea dnei viceprimar – dl. consilier local Meleacă Vasile. 
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Rezultatul votului: 8 voturi „pentru”, 4 voturi „împotriva” și 1 vot „abținere” (Meleacă 

Vasile) 

Se supune la vot propunerea dlui. consilier local Meleacă Vasile – dna. viceprimar Andronache 

Viorica. 

Rezultatul votului: 3 voturi „pentru”, 9 voturi „împotriva” și 1 vot „abținere” (Andronache 

Viorica) 

Dl. consilier local Meleacă Vasile este ales președinte de ședință pentru perioada noiembrie 2023-

ianuarie 2024. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.77 din 18.10.2023 privind inventarierea anuală a bunurilor care 

alcătuiesc domeniul public al orașului Căzănești;  

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Se supune la vot.       

  Rezultatul votului 10 voturi „pentru”, 3 voturi „abținere” (Băetu Elena, Vlad Adrian și 

Meleacă Vasile) 

 

  10. Proiect de hotărâre nr.78 din 19.10.2023 privind aprobarea rectificării bugetului de 

venituri și cheltuieli al orașului Căzănești, pe anul 2023;      

Proiectul de hotărâre este prezentat de către dna. Stroe Ana, șef Birou CSITL. Menționează că este 

un amendament la proiectul de hotărâre, având în vedere adresa nr. ILG-STZ 24503/25.10.2023 cu privire 

la Decizia Șefului Administrației Județene a Finanțelor Publice Ialomița prin care s-a aprobat repartizarea 

sumelor defalcate din TVA pentru finanțarea cheltuielilor descentralizate la nivelul comunelor, orașelor și 

municipiilor. La venituri s-a adăugat suma de 242.000 lei, la cheltuieli, partea a III-a, Cheltuieli social -

culturale această sumă de 242.000 lei pentru susținerea Programului-pilot de acordare a unui suport 

alimentar elevilor Școlii Gimnaziale Căzănești.  

Președintele de ședință supune la vot amendamentul. 

Rezultatul votului: 12 voturi „pentru” și 1 vot „abținere” (Băetu Elena) 

Președintele de ședință supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul inclus. 

Rezultatul votului: 10 voturi „pentru” și 2 voturi „abținere”(Băetu Elena și Vlad Adrian) 

Dl. consilier local Meleacă Vasile nu a votat. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.80 din 21.09.2023 pentru aprobarea tipului de suport alimentar 

acordat preșcolarilor și elevilor din cadrul Școlii Gimnaziale Căzănești în cadrul Programului –pilot 

de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de învățământ 

preuniversitar de stat; 

Dl. consilier local Grigorescu Adrian precizează că în adresa Școlii Gimnaziale se menționează 

amenajare cantină. 

Dna. viceprimar Andronache Viorica spune că așa este procedura. 

Dl. consilier local Vlad Adrian spune că s-a aprobat în cadrul consiliului de administrație, ca 

suportul alimentar să fie masa caldă. 

Rezultatul votului: 11 voturi „pentru” și 1 vot „abținere”(Băetu Elena) 

Dl. consilier local Meleacă Vasile nu a participat la vot. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.79 din 26.10.2023 privind constituirea comisiei de evaluare a 

ofertelor în vederea atribuirii contractului de servicii de catering, din anul școlar 2023-2024, în 
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cadrul „Programului-pilot de acordare a unui suport alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 

de unități de învățământ preuniversitar de stat ”; 

Nu sunt întrebări sau discuții pe marginea acestuia. 

Rezultatul votului: 11 voturi „pentru” și 1 vot „abținere”(Băetu Elena) 

Dl. consilier local Meleacă Vasile nu a participat la vot. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.81 din 26.10.2023 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului legal al UAT Oraș Căzănești în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară ECOO 2009 să voteze favorabil la propunerea de aprobare a tarifelor pentru 

activitățile de colectare a deșeurilor generate ocazional practicate de operatorul delegat ADI ECOO 

2009 SRL în aria teritorială a A.D.I. ECOO 2009 și la propunerea de aprobare a Actului adițional 

nr.5 la Contractul de delegare nr.14/10.03.2022;                          

Membrii consiliului întreabă de ce apare expresia „votează favorabil la propunerea de aprobare”. 

Sunt discuții privind expresia „…reprezentantul legal…să voteze favorabil la propunerea de aprobare 

a terifelor…” 

Dl. consilier local Vlad Adrian specifică faptul că așa rezultă din titlul documentului, că primarul 

trebuie să voteze favorabil. 

Explică secretarul general, faptul că dl. primar o să voteze în cadrul Adunării Generale, așa cum va 

hotărî consiliul local, al cărui reprezentant în adunare este acesta. 

Dl. consilier local Dima Aurel consideră că poate fi reprezentant în Adunarea Generală și 

viceprimarul că se ocupă de domeniul  salubritate. 

Secretarul general precizează că în conformitate cu Codul Administrativ, primarul este reprezentantul 

de drept al UAT în cadrul Adunărilor Generale ale Asociațiilor de Dezvoltare Intercomunitară. 

Dna. consilier local Băetu Elena amintește faptul că membrii consiliului local nu au fost de acord cu 

tarifele impuse la salubritate pentru persoanele fizice, dar nu s-a făcut nimic în această situație, a rămas 

cum a hotărât adunarea generală. 

Secretarul general, menționează că în cadrul Adunărilor Generale dacă majoritatea votează o 

propunere, dl. primar chiar dacă a votat nefavorabil, majoritatea decide. 

Dna. consilier local Băetu Elena, consideră că la aprobarea tarifului pentru salubritate pentru 

persoanele fizice poate era bine ca dl. primar să meargă în Adunarea Generală cu ceva scris din partea 

consiliului local, un document din care să reiasă că adunarea consiliului local nu a fost de acord cu acele 

tarife. 

Dl. consilier local Anghel Dănuț, specifică faptul că dl. primar a mers cu hotărârea consiliului local, 

dar un vot împotrivă nu avea cum să schimbe hotărârea adunării. 

Rezultatul votului: 10 voturi „pentru” și 3 voturi „abținere” (Băetu Elena, Vlad Adrian și 

Meleacă Vasile) 

 

14. Întrebări. Interpelări. 

Dl. consilier local Anghel Dănuț întreabă cum se poate ridica un Titlu de proprietate care a fost emis, 

iar titularul nu s-a prezentat să îl ridice. Dorește să i se răspundă, cum se pot identifica moștenitorii lui sau 

dacă se poate apela la Serviciul Comunitar Local de Evidență a Persoanelor. 

Secretarul general precizează că se poate verifica la serviciul de evidență a persoanelor dacă este în 

viață dacă se cunosc anumite date din actele de stare civilă. Menționează cu sunt cereri depuse de foștii 

proprietari pentru retrocedarea terenurilor care nu se găsesc în arhivă deoarece sunt retrocedări pe terenurile 

de stat ale fostului IAS iar cererile și actele de stare civilă sunt depuse în alte localități, punerea în posesie 
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făcându-se pe anexele emise de acestea. În situația prezentată se poate verifica cererea și  documentele care 

sunt anexate. Secretarul general dă asigurări că a consemnat problema și o să comunice rezultatul către 

dlui. consilier local. 

Dna. consilier local Băetu Elena îl întreabă pe dl. primar, la cererea cetățenilor care vor să afle care 

este situația cu funcția de primar, deoarece au apărut zvonuri  în localitate și este bine să se comunice din 

partea consiliului local informații clare către cetățeni. Întreabă dacă s-a primit ceva din partea instituțiilor 

abilitate. 

Răspunde secretarul general, că documentele au fost transmise la primărie, ci transmise Instituției 

Prefectului care poate lua măsurile necesare, având atribuții în acest sens. 

Dl. primar precizează că momentan nu a primit o decizie finală, dacă se va primi o adresă oficială o 

să comunice membrilor consiliului. 

Dna. consilier local Băetu Elena dorește să i se comunice sentința Curții de Apel din luna decembrie 

2021. 

Dl. consilier local Anghel Dănuț precizează că sunt multe zvonuri în localitate, oamenii vorbesc multe 

cu referire la situația dlui. primar și nu este normal ce se întâmplă. 

Dl. consilier local Meleacă Vasile este de părere că totul pleacă din atitudinea dlui. primar. 

Secretarul general spune că din câte știe, urmare transmiterii de documente Agenției de Integritate, 

raportul acesteia a fost pentru încălcarea conflictului de interese în cazul dlui. primar și nu pentru 

incompatibilitate. Spune că pentru conflict de interese sancțiunea constă în diminuarea indemnizației pe o 

perioadă de maxim 6 luni, ce se aplică de către prefect prin ordin, iar pentru incompatibilitate, sancțiunea 

este încetarea de drept a mandatului prin ordin al prefectului ce are la bază un referat întocmit de secretarul 

general al UAT. 

Dl. consilier local Anghel Dănuț, crede că oricare dintre aleșii locali putea fi într-o astfel de situație. 

Secretarul general spune că prevederile pentru încălcarea regimului incompatibilităților până la 

apariția Codului administrativ din anul 2019 se referea la faptul că ,cel care credea că este posibil să se afle 

în conflict de interese se putea abține, însă în Codul administrativ se precizează că aceasta nu participă la 

vot, fapt ce se anunță la începutul ședinței, fiind consemnat în procesul verbal.  

Sunt discuții între membrii consiliului cu privire la discuțiile din localitate cu privire la situația dlui. 

primar. 

Secretarul general citește prevederile OUG nr. 57/2019 cu privire la conflictul de interese. 

Dl. consilier local Vlad Adrian îl întreabă pe dl. primar ce se întâmplă cu panourile de la sala de sport. 

Dl. primar răspunde că dorea să vorbească despre asta la punctul Diverse. 

Se trece la punctul Diverse.  

 

15. Diverse 

Dl. primar spune, în legătură cu panourile de la sala de sport, că a fost contactată o firmă de evaluare,  

dar prețurile sunt destul de mari, pentru întocmirea Caietului de sarcini a fost contactată o firmă dar și 

aceasta va costa. 

Dna. consilier local Băetu Elena întreabă dacă nu s-a luat în calcul gradul de uzură al panourilor. 

Dl. primar spune că evaluatorul a fost la fața locului i-au fost prezentate toate panourile, le-a măsurat, 

lungime, grosime, lățime. 

Dl. consilier local Vlad Adrian dorește să știe când se termină reabilitarea sălii de sport. 

Răspunde dl. primar că lucrarea este multianuală. 

Dna. viceprimar Andronache Viorica specifică faptul că panourile de lângă clădirea școlii s-au 

degradat, autoritatea locală nu poate plăti panouri care deja sunt cu probleme. 



 8 

Dl. consilier local Vlad Adrian întreabă despre geamurile sălii de sport. 

Răspunde dl. primar. 

Dl. consilier local Vlad Adrian precizează că firma ce execută lucrările de reabilitare la sala de sport, 

au spus că nu vor mai lucra cu Primăria Căzănești. 

Dl. primar precizează că nu pot rezilia contractul, sunt prevăzute clauze. 

Dna. viceprimar Andronache Viorica precizează că pentru a rezilia contractul firma trebuie să aibă 

motive întemeiate. 

Dl. consilier local Vlad Adrian adresează întrebări conducerii cu privire la finalizarea lucrării de 

canalizare. 

Răspunde dl. primar că nu se poate ști când se termină, trebuie să primească avizele, precizează că 

dânsul este nemulțumit de modul în care s-a lucrat. 

Dna. viceprimar consideră că s-a lucrat haotic de la început, fiecare firmă care a lucrat a lucrat pe 

bucăți. 

Intervine dl. consilier local Moiceanu Alexandru cu precizarea că o mare problemă este la ieșirea din 

localitate pe partea stângă spre București. 

Dna. viceprimar este de părere că cei care vor lucra acolo trebuie să facă asigurări pentru locuințele 

din zonă. 

Dl. primar adaugă informația potrivit căreia specialiștii care au venit au precizat că utilajul cu care se 

va lucra va genera trepidații de puterea unui seism de 4 sau 4,5 grade. 

Dl. consilier local Vlad Adrian consideră că ar fi bine ca lucrarea de canalizare să se finalizeze, astfel 

încât să nu facă obiectul fluturașilor candidaților din viitoarea campanie electorală. 

Dl. consilier local Moiceanu Alexandru explică faptul că nici stația de apă nu va mai funcționa fără 

canalizare. 

Sunt discuții între membrii consiliului cu privire la finalizarea lucrării de canalizare. 

Dl. primar informează că se lucrează la documentația pentru asfaltare, au depus două firme, una din 

Gheorghe Lazăr și una din Prahova, proiectul este prin Programul „Anghel Saligny”. 

Dna. consilier local Băetu Elena întreabă dacă va influența ordonanța cu reducerile continuarea 

proiectelor începute. 

Explică dl. primar și informează faptul că se lucrează la Dispensarul uman, la stadion și la iluminatul 

public. 

Dl. consilier local Drăgoi Octavian întreabă ce s-a întâmplat cu bariera. 

Dl. primar răspunde că s-a făcut adresă către firma care a montat, aceasta a constatat că a fost forțată 

și nu este din vina lor. 

Dl. consilier local Vlad Adrian întreabă dacă au lăsat și un proces verbal de constatare. 

  Răspunde dl. primar. 

Dl. consilier local Vlad Adrian întreabă ce s-a rezolvat cu dezmembrarea terenului din zona blocuri. 

Răspunde dl. primar că a fost la Notariat, s-a transmis adresă dlui. Pop Dumitru pentru desființarea 

spațiului comercial din zonă. 

Oferă explicații și dna. viceprimar.  

Președintele de ședință constată că nu mai sunt probleme de discutat și declară închise lucrările 

ședinței. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar.   

 

        PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                                SECRETAR GENERAL U.A.T. 

 consilier local MIHALCEA IONEL ADRIAN                                           OANCEA GEORGETA  


